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Deltagere: 

For På Højene: 
Søren Sørensen 

Helmut Sørensen 

Søren Kjærsgaard 

Lene Grønholt 

 
For Køge Kommune 

Bent Kirkegaard Petersen 

Morten Suhr 

 
 
Afbud: 

 
Sted: 

Køge rådhus 

 

 
Referent 

Morten Suhr 

 
 
Vejsamarbejde for området ved Hastrup vest. 
 
Mødet var indkaldt af Køge Kommune på foranledning af På Højene. 
 
Der blev drøftet en model for hvordan vejene i området ved Hastrup vest på sigt 
kunne holdes i forsvarlig stand.  

 
Mødet gav anledning til følgende bemærkninger og aftaler. 

 

På Højene redegjorde for at foreningen har opsparet midler til at holde 

vejene, men der er usikkerhed om de øvrige foreninger i området tilsvarende 
har opsparet midler. 

 

På højene ønskede hjælp fra Kommunen til at lave aftaler med de øvrige 

foreninger. 
 

Køge Kommune oplyste, at men var parat til at hjælpe med at finde en 

fordelingsnøgle til udgifterne ved istandsættelse af vejene i området. 
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Det blev aftalt at det er vejbøjlen med sideveje inden for de 2 udkørsler til 

Søsvinget, det handler om. 

 
I første omgang undersøges en løsning, hvor det er de enkelte foreninger 

der fordeler en samlet udgift. 

 

 
Der blev aftalt følgende plan for det videre arbejde: 

 

Køge Kommune kontakter en vejjurist, der udarbejder en fordelingsnøgle for 

hele området. 
 

Når Køge Kommune kender tidshorisonten for arbejdet meddeles dette til På 

højene. 

 

Når der foreligger et forslag fra vejjuristen indkalder Køge Kommune 
bestyrelsen for På Højene til møde, hvor modellen gennemgås. 

 

Efterfølgende indkaldes alle området bestyrelser til et orienteringsmøde, med 

henblik på at få præsenteret og godkendt fordelingsnøglen, som formodes at 
ville blive brugt i en vejsynssag. 

 

Herefter kan foreningerne indhente tilbud fra asfaltfirmaer og evt. 

igangsætte arbejdet når det vurderes at være nødvendigt. 
 

 

 

 
 

  

 

 

 
 


